
Nom/Name

Employeur/Employer

Certifications

Éducation/Education

Titre/Title

Nombre d’années d’expérience/Years of experience

Avez-vous déjà servi sur un conseil d’administration ? Si oui, pendant combien d’années Do you have experience 
serving on a board of directors? If yes, for how many years?

1

Présentation de candidat(e) au 
Conseil d’administration du PMI-Montréal
Candidate presentation for 
the PMI-Montreal Board of Directors
Les informations ci-dessous seront incluses sur votre scrutin. Vous pouvez les présenter en français, anglais ou 
dans les deux langues, dans le respect des limites du nombre de mots indiquées. Assurez-vous d’inclure une 
photo récente avec votre candidature. 

All the information required below will be included on your ballot. You have the choice to write in French, English, 
or both, within the word restrictions indicated. Make sure to include a recent photo when submitting your 
candidacy.

Candidat / Candidate

Profile Linkedin/Linkedin Profile



2

Conseil d’administration du PMI-Montréal 
PMI-Montreal Board of Directors
PRESENTATION DE CANDIDAT/CANDIDATE PRESENTATION

Biographie / Biography

(max 200 mots/words)

Expériences et expertises / Experiences and expertise

Comment vos expériences/expertises professionnelles ou personnelles seront-elles pertinentes pour le rôle de membre du Conseil d’administration? In 
what way are your professional or personal experiences/expertise pertinent to a role on the Board of Directors
(max 200 mots/words)
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Contribution et développement / Contribution and development

Expériences et expertises / Experiences and expertise

Comment pensez-vous contribuer au développement du PMI-Montréal? 
How will you contribute to the development of PMI-Montréal 

(max 200 mots/words)

Veuillez décrire ci-dessous vos motivations et/ou les initiatives qui vous intéressent. 
Use the space below to describe your motivations and/or initiatives that interest you.
(max 140 mots/words)
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